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Protokół nr VIII/16/2022 

ze wspólnego posiedzenia Komisji Rady Gminy Kawęczyn 

odbytego w dniu 2 sierpnia 2022 r. w Urzędzie Gminy w Kawęczynie 

 

W posiedzeniu udział wzięli członkowie następujących komisji: 

1. Komisji Budżetu, Gospodarki Komunalnej, Inwestycji i Promocji 

2. Komisji Rolnictwa, Ochrony Środowiska, Gospodarki Przestrzennej i Urbanistyki 

3. Komisji Oświaty, Kultury, Zdrowia, Pomocy Społecznej i Porządku Publicznego 

- zgodnie z załączonymi listami obecności.  

 

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 

Jan Nowak – Wójt Gminy Kawęczyn 

Elżbieta Tomczak – Zastępca Wójta Gminy Kawęczyn 

Edyta Balcerzak – Skarbnik Gminy Kawęczyn 

Katarzyna Paruszewska – Dyrektor Gminnego Żłobka w Kawęczynie  

 

Proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie posiedzenia komisji. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołów: 

a) ze wspólnego posiedzenia Komisji (Budżetu, Rolnictwa, Oświaty)  Rady Gminy 

Kawęczyn z dnia 09.06.2022r.; 

b) ze wspólnego posiedzenia Komisji (Budżetu, Rolnictwa, Oświaty)  Rady Gminy 

Kawęczyn z dnia 20.06.2022r.; 

4. Zaopiniowanie materiałów na LIII Sesję Rady Gminy w sprawach: 

a) zmiany uchwały budżetowej gminy na rok 2022 – Edyta Balcerzak; 

b) zmiany uchwały Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kawęczyn na lata 

2022-2030 - Edyta Balcerzak. 

5. Zapytania i wolne wnioski. 

6. Zamknięcie posiedzenia komisji. 

 

Ad.1. 

Otwarcie posiedzenia komisji 

Otwarcia wspólnego posiedzenia komisji dokonała Bożena Kolenda – Przewodnicząca Komisji 

Budżetu, Gospodarki Komunalnej, Inwestycji i Promocji Rady Gminy Kawęczyn, która 

powitała wszystkich i stwierdziła, że w posiedzeniu bierze udział Komisja Budżetu, Gospodarki 

Komunalnej, Inwestycji i Promocji w liczbie 5-ch członków na 6-u, Komisja Rolnictwa, 

Ochrony Środowiska, Gospodarki Przestrzennej i Urbanistyki w liczbie 6-uczłonków na 6-

u,Komisja Oświaty, Kultury, Zdrowia, Pomocy Społecznej i Porządku Publicznego w liczbie 

5-u członków na 6-u, w związku z tym można rozpocząć obrady. 

 

Ad.2.  

Przyjęcie porządku obrad 

Prowadząca obrady przedstawiła projekt porządku obrad. Prowadząca poinformowała, że 

została poproszona o wprowadzenie do porządku obrad dodatkowego podpunktu dotyczącego 

zaopiniowanie materiałów na LIII Sesję Rady Gminy w sprawie ustalenia opłat za pobyt 

dziecka w Gminnym Żłobku w Kawęczynie oraz określenia warunków zwolnienia od ich 

ponoszenia. 
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Głos zabrał Wójt Gminy Jan Nowak, który powiedział, że temat dotyczący dodatkowego 

podpunktu został ukończony dopiero wczoraj. Zaznaczył, że temat nie musi zostać 

wprowadzony do dzisiejszego porządku obrad komisji, ale jest taka prośba. Wójt J. Nowak 

powiedział, że zgodnie z prawem, aby przedmiotowa uchwala obowiązywała musi zostać 

ogłoszona w Dzienniku Wojewódzkim Województwa Wielkopolskiego na 14 dni przed jej 

wejściem w życie (czyli przed 1 października), a przy procedowaniu uchwały na sesji pod 

koniec sierpnia występuje obawa, że braknie nam czasu i nie zacznie ona obowiązywać                            

w odpowiednim czasie, dlatego wskazał, że przypadku braku zgody na wprowadzenie 

przedmiotowego punktu do dzisiejszego porządku obrad zarówno komisji, jak i sesji będzie 

zwołana sesja nadzwyczajna np. na dzień 16 sierpnia. Ponadto powiedział, że dzisiejsze 

posiedzenia Rady Gminy (zarówno sesja, jak i komisje) zostały zwołane w związku                                  

z koniecznością złożenia do dnia 5 sierpnia wniosków w ramach programu „Odnowa wsi – 

szansą dla aktywnych sołectwa”. Wójt Gminy dodał, że w miesiącu sierpniu planowane jest 

spotkanie z pracownikami spółki OUID w celu omówienia realizacji zadania dotyczącego 

modernizacji oświetlenia ulicznego.  

 

Prowadząca zapytała, czy ktoś z obecnych chciałby wprowadzić jeszcze jakieś zmiany do 

przedstawionego porządku. 

 

Nikt nie wniósł o więcej zmian. 

 

Prowadząca obrady przeprowadziła głosowanie nad wprowadzeniem do porządku obrad 

dodatkowego podpunktu dotyczącego zaopiniowanie materiałów na LIII Sesję Rady Gminy                     

w sprawie ustalenia opłat za pobyt dziecka w Gminnym Żłobku w Kawęczynie oraz określenia 

warunków zwolnienia od ich ponoszenia. 

Za odpowiedziało się 13 radnych, przeciw – 0, wstrzymało się  - 0 przy 13 radnych 

uczestniczących w głosowaniu.  

 

Następnie Prowadząca obrady przeprowadziła głosowanie nad przyjęciem porządku obrad                   

z wprowadzonym podpunktem. 

Za odpowiedziało się 13 radnych, przeciw – 0, wstrzymało się  - 0 przy 13 radnych 

uczestniczących w głosowaniu.  

 

Porządek obrad w brzmieniu j. w. został przyjęty jednogłośnie.  

 

Ad.3. 

Przyjęcie protokołów: 

a) ze wspólnego posiedzenia Komisji (Budżetu, Rolnictwa, Oświaty)  Rady Gminy 

Kawęczyn z dnia 09.06.2022r.; 

Prowadząca obrady zapytała, czy są jakieś uwagi co do treści protokołu z posiedzenia Komisji                        

z dnia 09.06.2022r. Zaproponowała przyjęcie protokołu bez odczytywania, ponieważ był on 

dostępny w biurze Rady Gminy, wysłany z materiałami na komisję oraz wyłożony do wglądu 

przed rozpoczęciem posiedzenia. Uwag nie zgłoszono.  

Prowadząca obrady przeprowadziła głosowanie nad przyjęciem protokołu ze wspólnego 

posiedzenia komisji z dnia 09.06.2022r. 

Za opowiedziało się 13 radnych, przeciw – 0, wstrzymało się – 0 przy 13 radnych 

uczestniczących w głosowaniu. 
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Komisje jednogłośnie przyjęły bez odczytywania protokół ze wspólnego posiedzenia komisji  

z dnia 09.06.2022r. 

b) ze wspólnego posiedzenia Komisji (Budżetu, Rolnictwa, Oświaty)  Rady Gminy 

Kawęczyn z dnia 20.06.2022r.; 

Prowadząca obrady zapytała, czy są jakieś uwagi co do treści protokołu z posiedzenia Komisji                       

z dnia 20.06.2022r. Zaproponowała przyjęcie protokołu bez odczytywania, ponieważ był on 

dostępny w biurze Rady Gminy, wysłany z materiałami na komisję oraz wyłożony do wglądu 

przed rozpoczęciem posiedzenia. Uwag nie zgłoszono.  

Prowadząca obrady przeprowadziła głosowanie nad przyjęciem protokołu ze wspólnego 

posiedzenia komisji z dnia 20.06.2022r. 

Za opowiedziało się 13 radnych, przeciw – 0, wstrzymało się – 0 przy 13 radnych 

uczestniczących w głosowaniu. 

Komisje jednogłośnie przyjęły bez odczytywania protokół ze wspólnego posiedzenia komisji          

z dnia 20.06.2022r. 

 

Ad. 4. 

Zaopiniowanie materiałów na LIII Sesję Rady Gminy w sprawie:  

a) zmiany uchwały budżetowej gminy rok 2022; 

Skarbik Gminy poinformowała, że sołectwo Będziechów i sołectwo Marianów zdecydowały 

się złożyć wniosek w ramach X edycji konkursu "Odnowa wsi - szansą dla aktywnych sołectw". 

W związku z tym w budżecie gminy zabezpiecza się dla każdego z sołectw kwoty w wysokości 

2.700,00 zł. Ponadto przytoczyła, że sołectwo Będziechów na zadanie zgłoszone do programu 

zabezpieczyło w ramach środków funduszu sołeckiego kwotę 1.200,00 zł. Skarbnik E. 

Balcerzak powiedziała, że zadanie dotyczy zakupu namiotu promocyjnego dla sołectwa 

Będziechów i zostało oszacowane na kwotę 9.900,00 zł. Następnie powiedziała, że sołectwo 

Marianów składa wniosek o środki na zadanie pod tytułem: "Zakup stołów i krzeseł do 

świetlicy wiejskiej w Marianowie", które zostało oszacowane na wartość 15.900,00 zł. Dodała, 

że sołectwo Marianów na przedmiotowe zadanie zabezpieczyło środki funduszu sołeckiego w 

wynosi 5.200,00 zł. 

Skarbnik Gminy E. Balcerzak powiedziała, że pod dzisiejsze głosowanie poddajemy zmiany, 

które dotyczą realizacji zadań zaplanowanych w roku 2022. Zaczęła od zmian w ramach 

wydatków majątkowych, gdzie zmianie ulegają nazewnictwa i kwoty zaplanowanych 

wcześniej inwestycji w ramach środków współfinansowania inwestycji z Programu Polski Ład. 

Skarbnik E. Balcerzak jako pierwszą inwestycję wskazała budowę sieci wodociągowej i 

kanalizacji sanitarnej w miejscowości Kawęczyn i Kowale Pańskie- Kolonia w kwocie 

48.000,00 zł. Poinformowała, że przedmiotowe zadanie zostanie rozbite na  cztery mniejsze 

zadania, które przedstawiają się następująco: 

1) Budowa sieci wodociągowej w miejscowości Kawęczyn - 16.113,00 zł, 

2) Budowa kanalizacji sanitarnej w miejscowości Kawęczyn - 19.434,00 zł, 

3) Budowa sieci wodociągowej w miejscowości Kowale Pańskie – Kolonia - 5.781,00, 

4) Budowa kanalizacji sanitarnej w miejscowości Kowale Pańskie - Kolonia - 6.672,00 zł. 

Kolejne zadania, w ramach których zmianie ulegają nazewnictwa i kwoty to: 

1)Przebudowa drogi w miejscowości Wojciechów – wcześnie zaplanowana kwota to wartość 

285.000,00 zł, kwota zadania po zmianach wynosić będzie 28.000,00 zł, pozostaje tylko kwota 

na wykonanie dokumentacji, ponieważ zadanie nie będzie realizowane w tym roku. 
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2) Budowa drogi wewnętrznej w miejscowości Chocim –  zmiana kwoty z 617.500,00 zł na 

575.000,00 zł, inwestycja realizowana będzie ze środków własnych, środków programu Polski 

Ład oraz środków Województwa Wielkopolskiego w ramach Funduszu Ochrony Gruntów 

Rolnych. 

3) Budowa drogi w Marcinowie – wcześniej zadanie było zaplanowane w dwóch pozycjach 

(środki budżetu i program Polski Ład), natomiast teraz łączymy te zdania, zmiana kwoty z 

702.902,44 zł na 784.398,00 zł. 

4) Budowa drogi gminnej publicznej w Marianowie – Kolonii - strefa mieszkaniowa na 

długości 196 m  - zadanie zaplanowane wcześniej w dwóch pozycjach (program Polski Ład i 

środki budżetu gminy), a teraz łączymy te zadania w jedno, zmiana kwoty na 275.099,00 zł. 

5) Budowa drogi gminnej publicznej w Marianowie – Kolonii - na długości 781 m – wcześniej 

tutaj też mieliśmy dwie pozycje, a teraz pozostaje jedna, kwota inwestycji 1.485.844,00 zł. 

6) Rozbudowa drogi gminnej w miejscowości Marianów-Kolonia na długości 385 m – z kwoty 

345.000,00 na kwotę 831.662,00 zł. 

7) Budowa drogi w miejscowości Będziechów 950m – wcześnie była kwota 18.900,00 zł, 

natomiast kwota po zmianie 40.900,00 zł. 

8) Drugi odcinek budowy drogi w Będziechowie 995 m – wcześniej zaplanowana była kwota 

18.9000,00 zł, kwota po zmianie 32.900,00 zł 

9) Budowa drogi w miejscowości Tokary Drugie – kwota wcześniej zaplanowana wynosiła 

10.390,00 zł, natomiast kwota po zmianie to 30.000,00 zł. 

10) Budowa drogi w miejscowości Głuchów – kwota wcześniej planowana to 16.900,00 zł, 

kwota po zmianie 30.100,00 zł. 

11) Inwestycje drogowe lat przyszłych – wcześniej kwota 72.000,00, natomiast kwota po 

zmianie 10.900,00 zł, zmniejszenie środków ze względu na przesunięcie środków na 

poszczególne - wyżej wymienione inwestycje, których wartości zostały zwiększone. 

12) Wykup gruntów na poszerzenie dróg gminnych - kwota po zmianie 314.187,00 zł. 

13) Przyszłe inwestycje drogowe, gdzie wyodrębnia się zadanie: budowa drogi gminnej wzdłuż 

drogi krajowej – kwota 21.000,00 zł i budowa dróg: publicznej i wewnętrznej na terenach pod 

strefę mieszkaniową w Marianowie – Kolonii – kwota 17.600,00 zł. 

 

Ponadto Skarbnik Gminy powiedziała, że po rozliczeniu postępowania przetargowego na 

inwestycje drogowe wynika, że do rozliczenia z dofinansowania w ramach programu Polski 

Ład będzie kwota w wysokości 3.529.077,00 zł z wcześniej planowanej kwoty 4.421.000,00 

zł. Podkreśliła, że zakładaliśmy kwoty większe niż faktycznie wyszły po ostatecznych  

rozliczeniach w ramach przeprowadzonego postepowania przetargowego.   

 

Następnie Skarbnik E. Balcerzak poinformowała, że gmina Kawęczyn przystąpiła do projektu 

"Cyfrowa gmina" w ramach którego otrzymała środki w kwocie 156.000,00 zł, które zamierza  

przeznaczyć na wyposażenie Urzędu Gminy w sprzęt komputerowy, informatyczny                                  

i oprogramowanie. 

W dalszej części obrad Skarbnik Gminy powiedziała, że otrzymaliśmy pismo Wojewody 

Wielkopolskiego, który zwiększył plan dotacji w ramach środków rządowego programu 

pomocy państwa w wychowaniu dzieci o kwotę 7.032,10 zł.  

Na koniec Skarbnik Gminy powiedział, że trzy sołectwa dokonały zmian w ramach środków  

funduszu sołeckiego, które przedstawiają się następująco: 

1) Sołectwo Chocim – sołectwo zmniejsza zadanie zagospodarowanie placu wokół altany - 

zakup elementów na plac zabaw o kwotę 10.600,00 zł, sołectwo przeznacza środki na 

wykonanie dokumentacji projektowo-kosztorysowej dla zadania zmiana przeznaczenia 

użytkowania altany na świetlicę wiejską; 
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2) Sołectwo Będziechów – sołectwo zmniejsza zadanie bieżące utrzymanie dróg o kwotę 

325,37 zł, w ramach kultywowania tradycji regionu zmniejsza zadanie przygotowania posiłku 

regeneracyjnego o wartość 163,00 zł oraz zmniejsza to samo zadanie w ramach ubezpieczenia 

o kwotę 200,00 zł, sołectwa zmniejsza również zadanie naprawy dachu na przystanku 

autobusowym o kwotę 811,00 zł, sołectwo przeznacza środki w kwocie 1.200,00 zł na zakupy 

namiotu promocyjnego; 

3) Sołectwo Marianów - sołectwo zmniejsza zadanie bieżącego utrzymania dróg - zakup 

materiałów o kwotę 420,00 zł, a także zadanie bieżącego utrzymania dróg - praca sprzętu                         

o kwotę 1.543,00, sołectwo zmniejsza zadanie wymiany instalacji elektrycznej                                           

w pomieszczeniach świetlicy wiejskiej - kwota 500,00 zł oraz zadanie bieżące koszty 

utrzymania świetlicy wiejskiej  o kwotę 599,00 zł, sołectw zmniejsza zadanie remont świetlicy 

- 1.936,00 i zadanie organizacji półkolonii dla dzieci o kwotę 200,00 zł, sołectwo przeznacza 

środki w kwocie 5.200,00 zł na wyposażenie świetlicy wiejskiej - zakup materiałów jako wkład 

własny do projektu „Odnowa wsi – szansą dla aktywnych sołectw”. 

 

Radny Ł. Mila zapytał o kwoty zadań inwestycyjnych przy np. drodze w Będziechowie. 

Dopytał, czy jest to kwota wykonania dokumentacji.  

 

Skarbnik Gminy odpowiedziała, że tak. Zaznaczyła, że koszty dokumentacji poszły znacznie 

w górę.  

 

Radny S. Przyłęcki zapytał, czy Wojciechów został wycofany z realizacji.  

 

Skarbnik Gminy odpowiedziała, że nie. Dodała, że została kwota na wykonanie dokumentacji, 

która będzie realizowana w tym roku, natomiast wykonanie całej inwestycji zostanie 

przesunięte w czasie.  

 

Na salę posiedzeń dotarła Zastępca Wójta Elżbieta Tomczak i Dyrektor Gminnego Żłobka                      

w Kawęczynie Katarzyna Paruszewska.  

 

Wójt Gminy wyjaśnił, że ze względu na duże problemy związane z szerokością drogi                                                               

w Wojciechowie trzeba dokonać zakupu gruntów pod planowaną inwestycję, co przesuwna 

nam inwestycje w czasie o kilka miesięcy. Nadmienił, ze wcześniej droga była robiona tylko 

na podkładach geodezyjnych, tak jak była wyjeżdżona i bez wytyczenia, a teraz okazuje się, że 

pas drogowy biegnie w innym miejscu niż jezdnia i należy to wyprostować. Wójt J. Nowak 

powiedział, że wiąże się to z wykupem gruntów pod pas drogowy. Dodał, że droga mija się 

tylko na pewnym odcinku, a nie na całości.  

 

Radny S. Przyłęcki zauważył, że w taki razie inwestycja zostanie przesunięta na następny rok.  

 

Wójt J. Nowak potwierdził, że czas realizacji tej inwestycji to przyszły rok.  

 

Radny A. Jaworski zapytał o to czy kwoty na budowę wodociągu i kanalizacji sanitarnej w 

Kowalach Pańskich dotyczą wykonania dokumentacji.  

 

Zastępca Wójta E. Tomczak odpowiedziała, że tak. Zaznaczyła, że zadanie zostało rozbite na 

dwa: pierwsze – budowa wodociągu, a drugie - budowa kanalizacji sanitarnej ze względu na 

to, że zadanie budowy kanalizacji sanitarnej będzie rozliczane z dotacji celowej, którą 

otrzymaliśmy na koniec roku 2021 z budżetu państwa w wysokość ok. 1.900.000,00 zł. 
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Podkreśliła, że kwoty się nie zmieniły, tylko chodzi o rozbicie zadania w celu jego 

sprawniejszego rozliczenia.  

 

Prowadząca obrady zapytała, czy są jeszcze jakieś pytania.  

 

Nikt z radny nie miał więcej pytań.  

 

Prowadząca obrady przeprowadziła głosowanie nad projektem uchwały. 

W głosowaniu brały udział wszystkie obradujące Komisje, uczestniczyło 13 radnych. 

Za głosowało – 13 radnych. 

Przeciwnych było – 0 radnych. 

Wstrzymało się od głosowania – 0 radnych 

 

b) zmiany uchwały Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kawęczyn na lata 2022-

2030; 

Skarbnik E. Balcerzak powiedziała, że należy dostosować wysokość dochodów i wydatków 

zaplanowanych na poziomie uchwały budżetowej do zapisów uchwały Wieloletniej Prognozy 

Finansowej gminy na lata 2022-2030. Ponadto powiedziała, że  zmieniamy również załącznik 

przedsięwzięć, w którym rozpisujemy zadanie zaplanowane do realizacji w roku 2022 pn. 

"Wykorzystanie energii odnawialnej w gminach Brudzew i Kawęczyn" na okres 2 lat. 

Zaznaczyła, że na tą chwilę wiemy, iż wszystkie wydatki nie będą czynione w 2022 roku, 

dlatego wystąpiła konieczność rozpisania przedmiotowego zadania na okres 2 lat. Dodała, że 

w przypadku zadania instalacji fotowoltaicznych na rok 2023 przenosimy kwotę 1.350.000,00 

zł. Skarbnik Gminy E. Balcerzak powiedziała, że taka sama sytuacja dotyczy zadania budowy 

dróg. Nadmieniła, że postępowanie przetargowe było przeprowadzone w tym roku, jednak 

płatności części dróg będą realizowane dopiero w roku 2023, dlatego środki na zadanie budowy 

i modernizacji dróg zostaną rozpisane na 2 lata budżetowe, czyli rok 2022 i 2023. 

Radna K. Brzychcy zapytała, kiedy będą pierwsze płatności na zadanie montażu instalacji 

fotowoltaicznych.  

Zastępca Wójta E. Tomczak odpowiedziała, że jesteśmy w trakcie weryfikacji dokumentacji 

przetargowej. Nadmieniła, że ze względu na to, że jest to duży przetarg to został on 

przeprowadzony w oparciu o procedurę przetargu unijnego, gdyż przekraczamy kwotę zadania 

dla przetargu w podstawowej formie. Zaznaczyła, że z tego względu wszystko dłużej trwa, 

ponieważ w przetargu unijnym są zupełnie inne terminy niż w przetargach podstawowych. 

Poinformowała, że do wczoraj firma z najtańsza ofertą uzupełniała dokumentację przetargową. 

Po weryfikacji tych dokumentów zostanie podana do publicznej wiadomości informacja o 

wyborze firmy, po czym 10 dni musimy odczekać, aby pozostałe firmy miały możliwość 

złożenia odwołania do ogłoszonego rozstrzygnięcia przetargu. Zastępca Wójta E. Tomczak 

powiedziała, że mamy już mniej więcej powyliczane kwoty płatności przy założeniu, że wygra  

firma z najtańszą ofertą, ale nie chcemy tego póki co ogłaszać, ponieważ jakby firma z najtańsza 

ofertą się wycofała to będą później zmiany, a nie chcemy robić zamieszania wśród 

mieszkańców.  

Radna K. Brzychcy zapytała, czy pod koniec sierpnia będzie podpisana umowa z Wykonawcą. 

Zasępca Wójta E. Tomczak odpowiedziała, że do końca sierpnia powinno nastąpić podpisanie 

umowy z Wykonawcą.  
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Prowadząca obrady  zapytała, czy są jeszcze jakieś pytania.  

 

Nikt z radny nie miał więcej pytań.  

 

Prowadząca obrady przeprowadziła głosowanie nad projektem uchwały. 

W głosowaniu brały udział wszystkie obradujące Komisje, uczestniczyło 13 radnych. 

Za głosowało – 13 radnych. 

Przeciwnych było – 0 radnych. 

Wstrzymało się od głosowania – 0 radnych 

 

c) ustalenia opłat za pobyt dziecka w Gminnym Żłobku w Kawęczynie oraz określenia 

warunków zwolnienia od ich ponoszenia; 

Głos zabrała Dyrektor Gminnego Żłobka Katarzyna Paruszewska, która powiedziała, że kończy 

się projekt "Gmina Kawęczyn wspiera najmłodszych mieszkańców". Nadmieniła, że projekt 

jest realizowany od 1 stycznia 2021 do 30 września 2002 roku. Dodała, że aktualna wysokość 

kosztów ponoszonych przez rodziców dzieci uczęszczających do żłobka wynosi 135 zł 

miesięcznie. Dyrektor poinformowała, że od 1 października 2022 roku, kiedy upłynie termin 

realizacji w/w projektu koszty ponoszone przez rodziców wzrosną do kwoty 700 zł miesięcznie 

za pobyt dziecka w żłobku oraz dojdzie do tego opłata za wyżywienie w formie cateringu, które 

dostarczać będzie Przedszkole Kasztanowe Ludki. Dodała, że będą to trzy posiłki dziennie: 

śniadanie, obiad, podwieczorek ze stawka wynoszącą 10 zł za dzień.  

Zastępca Wójta E. Tomczak powiedziała, że chcemy zmienić obowiązującą uchwałę, ponieważ 

w aktualnej znajdują się zapisy, wzmianki dotyczące projektu, którego realizacja kończy się we 

wrześniu tego roku.  

Wójt Gminy J. Nowak powiedział, że o kwocie 700,00 zł mówiliśmy już przed samym 

otwarciem żłobka, informując, że wstępna kwota po zakończeniu projektu będzie wynosiła 

właśnie 700,00 zł. Zauważył, że na razie będzie to taka wartość, ale zobaczymy też jakie będą 

kwoty wszystkiego w nowym roku. Zaznaczył, że ma nadzieję, iż stawka 700,00 zł plus 10 zł 

dziennie za wyżywienie utrzyma się przez następny okres rozliczeniowy, czyli do końca 

sierpnia 2023 roku. Ponadto powiedział, że żłobek będzie czynny przez cały rok, bez żadnych 

przerw wakacyjnych.  

Zastępca Wójta E. Tomczak powiedziała, że rodzice mogą skorzystać z dofinansowania 

oferowanego przez państwo w wysokości 400,00 zł. Jest to dofinansowanie na konkretny cel, 

którego wartość wpływa bezpośrednio na konto żłobka, a żłobek odciąża rodziców kwotą                       

o 400,00 zł mniejszą. Zaznaczyła, że nie we czy wszystkim rodzicom będzie ono przysługiwać, 

ponieważ nie zna szczegółowo warunków przedmiotowego dofinansowania.  

Radny S. Kasprzak zapytał, czy stawki wyznaczone w uchwale wystarczą na utrzymanie żłobka  

Wójt Gminy odpowiedział, że nie.  

Radny S. Kasprzak zapytał, ile środków braknie.  

Wójt J. Nowak powiedział, że w tej chwili nie odpowie na to pytanie, bo tak naprawdę nie wie, 

ale podkreślił, że robimy wszystko, aby wkład gminy był jak najmniejszy.  

Radny S. Kasprzak zapytał, czy będzie redukcja etatów.  
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Wójt Gminy powiedział, że planowana jest redukcja etatów.  

Dyrektor Gminnego Żłobka K. Paruszewska powiedziała, że na tą chwilę zatrudnionych jest                   

8 opiekunek, 1 woźna, sprzątaczka na ½ etatu i dyrektor. Natomiast od 1 października będzie 

5 opiekunek, 1 woźna i dyrektor. 

Radny S. Przyłęcki, zapytał, czy nie będzie sprzątaczki.  

Zastępca E. Tomczak dowiedziała, że stanowisko woźnej będzie połączone ze stanowiskiem 

sprzątaczki.  

Radny S. Kasprzak zauważył, że będą to 3 etaty mniej.  

Wójt J. Nowak powiedział, że od początku było mówione, że po realizacji projektu będzie 

redukcja etatów. Dodał też, że od przyszłego roku zmieni się najniższa krajowa, która ma być 

dużo wyższa.  

Radny S. Przyłęcki zapytał, czy po redukcji etatów liczba opiekunek będzie wystarczająca                        

w stosunku do liczby dzieci.  

Dyrektor Gminnego Żłobka odpowiedziała, że tak, ponieważ zgodnie z ustawą na jedną 

opiekunkę przypada 8 dzieci. Chyba, że dzieci są do 1 roku życia to wtedy przypada jedna 

opiekunka na 5 dzieci.  

Wójt J. Nowak powiedział, że do tej pory mieliśmy jedno albo dwoje dzieci poniżej pierwszego 

roku życia. Dodał, że planujemy zwiększyć liczbę dzieci w żłobku do 40 osób.  

Zastępca Wójta E. Tomczak powiedziała, że nadal mamy listę rezerwową, dlatego planuje się 

to zwiększenie do 40 dzieci. Dodała, że pomieszczenia odpowiadają wymogą sanitarnym, 

dlatego jeżeli po zmianie stawki nadal będzie tylu chętnych to zamierzamy powiększyć tą 

liczbę, aby dzieci z listy rezerwowej mogły uczęszczać do żłobka. Ponadto powiedziała, że pani 

dyrektor informowała już rodziców, że stawka za pobyt dzieci w żłobku od 1 października 

będzie wynosić 700,00 zł plus wyżywienie. Zaznaczyła, że oczywiście nie wiemy co będzie się 

działo od października. Ponadto wskazała, że redukujemy etaty, ale pani dyrektor też ma 

uprawnienia opiekunki, dlatego ewentualnie w razie potrzeby będzie uzupełniała brakującą 

kadrę jako opiekunka.  

Wójt Gminy J. Nowak powiedział, że mamy wiele chętnych dzieci z terenu gminy Goszczanów. 

W związku z tym jesteśmy na etapie ustalania warunków przyjmowania dzieci spoza terenu 

naszej gminy.  

Radny S. Kasprzak zapytał ile będzie brakować dzieci do pełnej obsady, czyli 35 osób we 

wrześniu, czyli po opuszczeniu żłobka przez kilka bądź kilkanaście dzieci starszych.  

Dyrektor K. Paruszewska powiedziała, że w marcu ogłaszała nabór do żłobka w wyniku, 

którego zgłosiła jej się liczba dzieci, która uzupełni tą liczbę dzieci, które na koniec sierpnia 

opuszczą żłobek. Wskazała, że jest to liczba 16 dzieci, które opuszczą żłobek i na ich miejsce 

zostało zapisanych już 16 dzieci.   

Wójt Gminy powiedział, że we wrześniu do żłobka będzie uczęszczało 35 dzieci, a od 1 

października możemy tą liczbę zwiększyć do 40 osób.  

Radny S. Kasprzak zapytał ile dzieci jest z terenu naszej gminy, a ile spoza terenu naszej gminy.  
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Dyrektor K. Paruszewska powiedziała, że na tą chwilę wszystkie dzieci spełniają wymogi 

projektu, czyli są z terenu naszej gminy albo rodzice pracują na terenie naszej gminy.  

Radny S. Kasprzak dopytał, czy rodzice dzieci, które będą uczęszczały od września do żłobka 

wiedzą, że zmienia się stawka opłaty za pobyt dziecka w żłobku.  

Dyrektor K. Paruszewska powiedziała, że rodzice byli o tym informowani. Ponadto 

powiedziała, że w sierpniu będzie spotkanie rodziców na którym też ten temat będzie 

poruszany.  

Radny S. Kasprzak zauważył, że żłobek jest ogrzewany za pomocą gazu. Zaznaczył, że cena 

gazu na pewno wzrośnie. Dopytał, czy było to wzięte pod uwagę przy ciągle rosnących cenach 

oraz czy jednostka ma jakąś rezerwę gazu.  

Wójt J. Nowak powiedział, że żłobek ma pewną ilość gazu w rezerwie. Przypuszcza, że jest to 

ilość, która powinna starczyć na ok. pół roku.  Dodał, że dzięki zaradności pani dyrektor i 

zastępcy udało się zakupić niektóre rzeczy niezbędne do funkcjonowania żłobka ze środków 

otrzymywanych w ramach dofinansowanego projektu, zgodnie z jego wytycznymi. Ponadto 

nadmienił, że jeśli zwiększymy miejsca do 40 dzieci to będziemy zobowiązaniu do zakupu 

urządzeń, artykułów itp. dla nowej liczby dzieci.    

Prowadząca obrady zapytała, czy są jeszcze jakieś pytania.  

 

Nikt z radny nie miał więcej pytań.  

 

Prowadząca obrady przeprowadziła głosowanie nad projektem uchwały. 

W głosowaniu brały udział wszystkie obradujące Komisje, uczestniczyło 13 radnych. 

Za głosowało – 13 radnych. 

Przeciwnych było – 0 radnych. 

Wstrzymało się od głosowania – 0 radnych 

 

Ad.5. 

Zapytania i wolne wnioski  

 

Nikt nie miał pytań ani wniosków.  

 

Ad. 6. 

Zamknięcie posiedzenia komisji. 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Prowadząca obrady dokonała zamknięcia 

posiedzenia komisji. 

 

 

 

Protokołowała:     Przewodniczyła: 

 

       Magdalena Krakowiak                      Bożena Kolenda 

 

 

 


